
“Op onze locaties in Vinkeveen en  
Mijdrecht zitten 1.300 leerlingen. De 
fietspaden langs de provinciale weg N201 
worden veel door hen gebruikt. Ondanks 
de stoplichten bij de kruising met de 
Veenweg zijn er in het verleden toch 
twee dodelijke ongevallen geweest.”

“Bij het plan om de N201 te vernieuwen 
heeft de provincie de afgelopen tijd 
fietstunnels willen schrappen uit de plan-
nen om kosten te besparen, zo ook bij de 
Veenweg. Maar ik kijk meer naar het be-
lang van de verkeersveiligheid dan naar 
de kosten. De fatale ongelukken hebben 
op de leerlingen van onze school, maar 
ook van leerlingen van andere scholen, 
enorme impact gehad. Die boodschap 
heb ik vanuit het hart mee willen geven.”

“Statenleden vragen tijdens Praten 
met de Staten input van haar inwo-
ners. Ik heb mijn standpunt kenbaar 
mogen maken en daar ben ik heel 
blij om. Ik ben trots dat ik als rector 
de leerlingen en hun ouders heb 
kunnen vertegenwoordigen om de 
politiek tot een ander standpunt te 
laten komen.”

“Het is goed om te weten dat deze 
vorm van inspraak bestaat. Ik had 
daarbij het gevoel dat er serieus 
naar me werd geluisterd. Wat mij 
betreft is dit een goede manier om 
je mening te kunnen geven, zodat 
de Statenleden er nog iets mee kun-
nen. Die kans gun ik ook aan mijn 
andere mede-inwoners.”

Praten met de Staten is de nieuwe, vaste inwonersavond van Provinciale 
Staten. Het gesprek met jou, en alle andere inwoners van onze provincie, 
staat centraal. De volksvertegenwoordiging van de provincie Utrecht 
hoort tijdens deze bijeenkomst wat er speelt, zodat zij die inbreng mee 
kunnen wegen in toekomstige debatten. 

Henk Ligthart is rector van het VeenLanden College. Hij vertelde 
onlangs waarom hij graag een fietstunnel wil op de kruising van de 
N201-Veenweg bij Mijdrecht. Zijn verzoek werd gehoord: Provinciale 
Staten besloten om geld vrij te maken voor een fietstunnel. 
Henk vertelt over zijn ervaringen.  

Meer informatie? Kijk op onze website provincialestatenutrecht.nl of volg ons op Instagram en X: @PSUtrecht.
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 Fatale ongelukken hebben enorme impact op 
de leerlingen van onze school

Henk Ligthart, rector VeenLanden College  
Mijdrecht en Vinkeveen

Statenlid Gerdien Bikker diende 
samen met alle andere politieke 
fracties een motie in om geld vrij te 
maken voor een fietstunnel.

“Het raakte mij wat de rector van het 
VeenLanden College bij Praten met de 
Staten zei over de fietsongelukken. Als 
moeder van drie kinderen die ook naar 
school gaan is dat een angst waar je 
niet bij stil wilt staan, maar die je soms 
wel even voelt. Want iedereen kent wel 
een gevaarlijke kruising, waarvan we 
eigenlijk vinden dat er iets aan gedaan 
moet worden.”

“We spraken deze avond ook met 
de gemeente De Ronde Venen, 

de ondernemersvereniging uit Mijd-
recht en de lokale Fietsersbond. Zij 
deden met klem een beroep op ons als 
Provinciale Staten: iedereen wilde, 
vanuit verschillende belangen, 
een fietstunnel bij de kruising met 
de Veenweg.”

“Ik heb de provincie gevraagd om de 
fietstunnel terug te brengen in de 
plannen voor de N201 en daar geld 
voor vrij te maken. De bijdrage van 
al deze inwoners heeft, naast mijn 
partij, veel andere partijen 
gemotiveerd om dit voorstel in te 
dienen. Uiteindelijk was de steun  
unaniem! Dat gebeurt niet vaak in 
onze politiek.”

“Je kan verwachten dat wij als Statenle-
den goed luisteren naar wat er wordt ge-
zegd en dat we met inwoners in gesprek 
gaan. We hebben tijdens deze avond 
meer tijd dan vroeger om écht dat goede 
gesprek te voeren, vooral na afloop. Dat 
garandeert niet dat we de wens van een 
inwoner kunnen waarmaken. Wat we 
wel beloven is dat we de stem van de 
inwoner meewegen in alle besluiten die 
we nog gaan nemen.”

“Ik vind dat Praten met de Staten kleur 
geeft aan ons werk. We krijgen nu veel 
beter de indrukken mee die we anders 
niet zouden hebben. We doen ons werk 
immers voor de inwoners en daarmee ook 
voor een mooiere en betere provincie.”

Statenlid Odile de Man is één van 
de twee voorzitters van Praten met 
de Staten en begeleidt de avond in 
goede banen. 

“Provinciale Staten organiseren sinds 
september dit jaar Praten met de Sta-
ten. Voor de zomer konden inwoners 
alleen inspreken tijdens de commis-
sievergadering. Nu organiseren we 
een vaste avond voor dit contact en ik 
vind dat een verademing! We nemen 
de tijd om met elkaar het gesprek aan 
te gaan.”

“Praten met de Staten wordt tot nu toe 
goed bezocht. We beginnen om 19.30 
uur met inspreken. Dat mag over elk 
onderwerp gaan, zolang het maar een 

provincie-onderwerp is of op de agen-
da’s van de Statencommissies staat. 
Na afloop is er tijd om na te praten of 
om elkaar te ontmoeten met een kopje 
koffie, thee of iets anders lekkers.”

“Ik zie dat inspreken voor sommige 
inwoners spannend is, maar het is wel 
heel belangrijk. De persoonlijke verha-
len dragen namelijk echt bij aan de de-
batten die Provinciale Staten voeren en 
de besluiten die worden genomen. Als 
voorzitter probeer ik daarom mensen 
persoonlijk welkom te heten en kort te 
vertellen wat er gaat gebeuren. Als de 
insprekers klaar zijn, dan krijgen we de 
kans om echt verdiepend met elkaar in 
gesprek te gaan. Ik zie dat het werkt, 
en dat is mooi!”

“Als je alleen wilt inspreken of alleen 
een kopje koffie wilt doen met een 
politicus ben je ook van harte welkom. 
De avond is vrij toegankelijk en 
openbaar, maar als je iets aan de 
Statenleden wilt vertellen, verzoeken 
we je om je aan te melden. Zo kunnen 
we ons allemaal goed voorbereiden 
op je komst en je vragen beant-
woorden.”

“Tot nu toe kunnen we Praten met 
de Staten zeker een succes noemen. 
Ben je nieuwsgierig? Alle avonden 
van Praten met de Staten zijn voor 
een groot deel ook online via 
provincialestatenutrecht.nl te 
volgen. Ik hoop je binnenkort in het  
provinciehuis te treffen!”

“Deze avonden geven kleur aan ons werk!”

“Ik zie dat het werkt, en dat is mooi”

Praten met de Staten wordt 
in 2025 georganiseerd op:

8 januari  •  12 februari  •  26 maart
7 mei  •  11 juni  •  3 september

8 oktober  •  19 november
Iedere avond heeft als starttijd 19.30 
uur. Kijk voor de actuele planning op 

provincialestatenutrecht.nl.

Statenlid Gerdien Bikker, 
schreef voorstel voor fietstunnel bij de N201

Odile de Man, voorzitter Praten met de Staten
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